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  - Kao roditelj sam zadovoljna, i moje dete je sasvim zadovoljno, i sviđa mu se da ide u školu.  
Sasvim se lepo uklopilo sa ostalom decom, kao  i  na samo školovanje. Ovo je već četvrto dete
koje šaljem u školu, tako da po tom  pitanju sam već naviknuta..
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